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Místo a čas konání: Na zámečku, Velké Hoštice, 21. 11. 2023, zahájení od 16 hodin 

 

Seznam účastníků: vizte prezenční listinu 

  
Zahájení, přivítání účastníků, účel setkání, shrnutí realizace projektu MAP III, nové informace 

k aktualizaci investičních záměrů  

 
H. Paverová, vedoucí projektu MAP III, přivítala přítomné, kterým poděkovala za součinnost při 

nalezení společného termínu setkání a hojnou účast. Členům Řídících výborů ještě opětovně 

poděkovala za účast na per rollam hlasování, které bylo k dnešnímu dni, resp. dnešnímu ránu 

ukončeno. Úvod patřil důležitým organizačním a technickým záležitostem, následně již bylo 

přistoupeno k prvnímu věcnému bodu programu. Nejprve bylo připomenuto, že se vůbec poprvé za 

celou dobu realizace projektů MAP na Hlučínsku setkáváme v tomto složení, tj. hromadně členové 

všech pracovních skupin (PS) a obou Řídících výborů (ŘV), tedy jak za MAP pro Hlučínsko východ, tak 

za MAP pro Hlučínsko západ. Předvojem dnešního setkání bylo společné setkání všech pracovních 

skupin uskutečněné dne 6. června na zámku v Kravařích. Ze zpětných vazeb poskytnutých účastníky 

realizačnímu týmu na konci setkání jednoznačně vyplynulo, že je o tento formát zájem, a to 

s periodicitou alespoň 1x-2x ročně. Díky tomu se mají možnost všichni klíčoví aktéři ve vzdělávání více 

poznat a tzv. nasíťovat.  

Stran H. Paverové bylo poznamenáno, že se jedná zároveň o poslední setkání konané v rámci projektu 

MAP III, který bude ukončen k 30. listopadu, podobně jako např. projekt KAP či SYPO, na který naváže 

postupně se rozbíhající projekt Kurikulum. Na MAP III, jak již všichni vědí, naváže MAP IV v délce trvání 

2 roky. Po něm by měl následovat ještě MAP V, přičemž v tuto chvíli kolují (oficiálně nepotvrzené) 

informace o tom, že by se mělo jednat o poslední MAP vůbec. Na tomto místě byla avizována podstatná 

změna spolufinancování u výzev vyhlášených od listopadu 2023 a dále, kde je plánována spoluúčast 

škol u Šablon ve výši 5 %, v případě MAP V 5-15 % v závislosti na typu žadatele (MAS 5 %, dobrovolné 

svazky obcí a obce nad 5 tis. obyvatel 15 %). H. Paverová konstatovala, že právě otázka spoluúčasti 

bude jedním z témat, které bude nutné (vy)řešit v průběhu MAP IV. Aktuálně, jak pokračovala, finišují 

přípravy pro podání žádostí na oba MAP IV (Hlučínsko východ a Hlučínsko západ), krátce byla v tomto 

ohledu předestřena plánovaná struktura realizačního týmu a také změny oproti předchozímu MAP 

vyplývající z pravidel projektu.  

Následně byly stručně shrnuty hlavní milníky a účel projektu MAP III, včetně připomenutí skutečnosti, 

že se tento MAP musel obejít bez realizace implementačních i jiných vzdělávacích aktivit, což vyplývalo 



ze závazné metodiky MAP III. H. Paverová v souvislosti s ukončením projektu přítomné požádala 

o spolupráci při vyplnění reflektivní zprávy, která musí být realizačnímu týmu odevzdána za každou 

zapojenou organizaci (MŠ, ZŠ, ZUŠ) a která bude následně přiložena k závěrečné zprávě o realizaci.  

Dále byli přítomní zpraveni o proběhnuvší veřejnosprávní kontrole projektu MAP III pro Hlučínsko 

východ stran Řídícího orgánu OP VVV zahájené k 31.10. H. Paverová podotkla, že jsme byli zřejmě 

vůbec prvním kontrolovaným MAPem III, resp. námi byla série kontrol zahájena. Kontrola proběhla 

v pořádku, na jejím základě však byly definitivně vyjasněny některé záležitosti týkající se aktualizace 

investičních záměrů. H. Paverová v tomto ohledu poprosila přítomné, zejména zástupce škol 

a zřizovatelů, aby jí nadále zasílali své aktualizace ke kontrole, tak, aby podoba aktualizovaných 

investičních záměrů v – zřizovatelem podepsané – tabulce odpovídala znění a podobě uvedené 

v souhrnném Seznamu investičních priorit za daný MAP/území. Současně se ukazuje, že ideální bude 

opatřovat písemný souhlas elektronickým podpisem, čímž bude originál ponechán oběma stranám, 

navíc bez nutnosti složitého zajišťování jejich sběru.  

Představení průběhu a závěrů evaluace MAP (I – III)  
 

Další bod programu byl zaměřen na shrnutí průběhu evaluace. Tato, jak připomněla H. Paverová, byla 

v projektu MAP III povinná a v souladu s pravidly (metodikou) bylo nezbytné, aby ji realizovala externí 

osoba/subjekt, bez přímé vazby na projekt. Namísto volby externího soukromého subjektu (firmy) jsme 

se rozhodli oslovit Slezskou univerzitu v Opavě, Katedru veřejných politik. Po společné komunikaci 

a schůzkách proběhnuvších již v roce 2022 byla oficiálně uzavřena spolupráce, který vyústila v ustavení 

výzkumného týmu, jenž celou evaluaci zajišťoval. H. Paverová následně připomněla celý harmonogram 

evaluace a jednotlivé kroky, včetně online fokusních skupin (06/2023), které cílily na členy pracovních 

skupin, i v posledních dnech probíhající dotazníkové šetření, jehož respondenty jsou členové PS, ŘV 

i vedení škol.  

 

Závěry evaluace byly shrnuty pouze stručně, a to z důvodu nemožnosti účasti hlavní evaluátorky na 

dnešním setkání. Paní evaluátorka, jak uvedla H. Paverová, působí mj. jako psychoterapeutka a dnes 

měla pohotovost mimo Moravskoslezský kraj, což jí účast znemožnilo. H. Paverová přislíbila zaslání 

finální evaluační zprávy via e-mail.  

 

Přítomní členové pracovních skupin a Řídících výboru vzali informace týkající se evaluace na vědomí. 

K evaluaci nebyly vzneseny žádné připomínky ani náměty.  

  
Kaj idže Prajzska a prajzske školstvi? – plánované akce a aktivity (nejen) v návazném MAP IV  
 

Nejprve byl stran H. Paverové shrnut celý proces plánování aktivit spolupráce a finalizace jejich výběru.  

Plánovacímu procesu předcházela aktualizace strategické části MAP, především priorit, cílů a opatření 

artikulovaných ve Strategickém rámci MAP do roku 2025. Této fázi (aktualizace) jsme se primárně se 

členy pracovních skupin věnovali ponejvíce v prvním roce realizace projektu MAP III, avšak s přesahem 

do roku následujícího. Tomu odpovídá i chronologie aktualizací a tvorby dokumentace (analytická > 

strategická > návrhová část představovaná právě aktivitami spolupráce a aktivitami škol = Akčními 

plány).  

 

Práce na návrhové části, ztvárňované jednotlivými akčními plány, probíhaly v průběhu roku 2022 (Akční 

plán pro rok 2023) a intenzivně prakticky po celý rok 2023 (Akční plány pro rok 2024 a 2025), taktéž 



ponejvíce se členy pracovních skupin. Výsledné podobě přitom předcházel několikastupňový proces. 

Všechny návrhy zaznivší na pracovních setkáních byly sesumírovány členy realizačního týmu (RT) 

a následně reflektovány v rámci výše zmiňovaného hromadného setkání všech pracovních skupin 

uskutečněného 6. června 2023. Na tomto každá pracovní skupina pracující po dobu 45 minut 

samostatně obdržela stran RT kompletní seznam návrhů, které mohli členové na místě libovolně 

doplnit (rozšířit), redukovat či jakkoli jinak upravit. Revidované návrhy následně zapsali na flipchartové 

archy a v závěru je zástupci za každou PS ostatním přítomným prezentovali.  

 

Na daném setkání bylo dohodnuto, že bude zopakován osvědčený postup z přípravné fáze (do) MAP 

II, tj. že vedení MŠ, ZŠ, ZUŠ bude zaslán odkaz na Google dotazník (samostatný link pro MŠ 

a samostatný pro ZŠ/ZUŠ), kde budou zahrnuty všechny návrhy aktivit za všechny tematické oblasti 

(potažmo pracovní skupiny), jež jsou výstupem červnového společného setkání PS. Výsledky 

dotazníkového šetření byly následně prezentovány na setkáních všech pracovních skupin, kde došlo k 

jejich finálnímu projednání a specifikaci. Cyklus jednání pracovních skupin završilo setkání PS pro 

financování, na němž bylo pracováno na Návrhu financování aktivit navržených ostatními pracovními 

skupinami. Akční plány jakožto výsledek dlouhodobé práce PS byly následně postoupeny členům 

Řídícího výboru MAP a otevřeny připomínkovacímu a konzultačnímu procesu. Jednotlivé roční akční 

plány byly v posledním kroku Řídícím výborem (jednohlasně) schváleny per rollam – jak bylo zmíněno 

v úvodní části – k dnešnímu dni.  

 

Následně byly aktivity obsažené v akčních plánech na roky 2024 a 2025 krátce představeny, resp. 

připomenuty, neboť přítomní touto verzí již disponují a měli možnost se s ní seznámit. H. Paverová 

zdůraznila, že ani MAPy IV na Hlučínsku neopomenou místní mateřinky, byť v metodice MAP nejsou 

povinnou prioritou již od MAP II. 

 
Diskuze, sdílení zkušeností, podněty a náměty  

 
H. Paverová otevřela v posledním bodě programu prostor pro diskuzi. Vzhledem k tomu, že nezazněl 

žádný podnět ani námět pro diskuzi, poděkovala přítomným za skvělou dosavadní spolupráci, shrnula 

závěry dnešního jednání a dodala, že další informace budou postoupeny via e-mailovou komunikaci, 

jak bylo v průběhu setkání domluveno. Poslední větou vyzvala všechny k volné zábavě a návštěvě 

rautu. 

Zápis zpracovala: Hana Paverová 


